
15ورزش سالچهارم
شماره1056

شنبه 
1400 .04 .19
29 ذی القعده   10/1442   جولای 2021
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 انتخابم  به عنوان پرچمدار 
افتخار  است

ایسنا: پرچمدار زن کاروان المپیک ایران گفت: 
خوشحالم و افتخار بزرگی است که  من را به عنوان 
پرچمدار کاروان المپیک انتخاب کردند. » هانیه 
رستمیان« تیرانداز المپیکی ایران با اعلام سرپرست 
کاروان المپیک به عنوان پرچمدار زن کاروان ایران 
در کنار صمد نیکخواه بهرامی، دیگر پرچمدار 
ایران در المپیک توکیو انتخاب شد. او افزود: خیلی 
خوشحالم و برایم افتخاربزرگی است که  ستاد 
عالی بازی ها المپیک من را به عنوان پرچمدار زن 
کاروان ایران انتخاب کرد. وی در ادامه گفت: از 
صالحی امیری رئیس کمیته ملی المپیک، نصرا... 
سجادی سرپرست کاروان و علی دادگر رئیس 
فدراسیون که در این مدت خیلی حمایت کردند 
تشکر می کنم.  رستمیان اضافه کرد: امیدوارم همه 
ورزشکاران در همه رشته های المپیک موفق باشند 
و اتفاق های خوبی برای کاروان ایران بیفتد. از همه 

مردم ایران می خواهم برایمان دعا کنند.

خارجازمستطیلسبز

باشگاه  استقلال: 
زیر بار باج خواهی نمی رویم

باشــگاه استــقلال واکـنــش تندی به 
سفر ناگهانی مدافع تیم فوتبال این باشگاه 
نشان داد و اقدام این بازیکن کروات را نوعی 
باج خواهی دانست. هروویه میلیچ ایران را 
ترک کرد که باشگاه استقلال درخصوص این 
اتفاق، توضیحاتی به شرح زیر ارائه کرد: اول: 
هروویه میلیچ رقمی از باشگاه طلب دارد و 
ارقام غیرمتعارف و غیر قابل قبولی را به عنوان 
خسارت دیرکرد مطالبه کرده است. دوم: در 
هفته های اخیر تلاش زیادی شد تا با مدیر 
برنامه های میلیچ توافق صورت بگیرد، ولی 
تقاضای غیرمتعارف برای سود دیرکرد دریافت 
اصل پول از سوی این بازیکن، مانع از پیشرفت 
در مذاکرات شد و به بن بست خورد. وکیل 
میلیچ و رادوشویچ یک نفر هستند و سناریویی 
که برای دروازه بان پرسپولیس و تمدید قرارداد 
سه ساله اش در جریان بود، در استقلال هم 
در حال اجرا بود. سوم:  با درخواست میلیچ، 
استقلال دو روز پیش مجوز اقامت و ویزای 
کار او را تا اواسط شهریور تمدید کرد و اینکه 
او به یکباره ایران را ترک کرده، هم مسبوق 
به سابقه است و هم در نوع خود جالب توجه 
است. چهارم: باشگاه استقلال در تمدید یا عقد 
قراردادها، تنها منافع بلند مدت باشگاه را در 
نظر می گیرد و زیربار خواسته های غیرقانونی، 

و باج خواهی نخواهد رفت.

خـــبر

دیـــدگاه

 صدرنشینی شاگردان یحیی گل محمدی در هفته های 
پایانی باردیگر این تیم را مدعی اول قهرمانی کرده و با توجه به 
اینکه بازی رفت با برتری آلومینیوم به پایان رسید، سرخ پوشان 
حداکثر تلاش خود را در ورزشگاه آزادی خواهند کرد تا انتقام 
شکست دوررفت گرفته شود و در کنار آن صدرنشین باقی 
بمانند. آلومینیوم از زمانی که علیرضا منصوریان را به عنوان 
سرمربی انتخاب کرده جان تازه ای گرفته و با ایستادن در 
رتبه چهارم جدول رده بندی به دنبال کسب سهمیه است. 
در مقابل حال وروز پرسپولیس خوب است و به نظرم بازی 
تماشایی از سوی هر دو تیم شاهد خواهیم بود. نتیجه چنین 
دیداری را نمی توان حدس زد اما کار پرسپولیس و آلومینیوم 
برای شکست یکدیگر سخت است. درباره مصاف استقلال با 
سایپا باید بگویم  با توجه به نمایشی که از سوی هر دو تیم در 
هفته های اخیر دیدیم احتمال برتری استقلال بیشتر است؛ اما 
سخت ترین مسابقه فصل در انتظار آبی پوشان خواهد بود چون 
سایپا در منطقه سقوط قرار دارد و با انجام بازی تدافعی به دنبال 
استفاده از ضدحملات است تا بتواند به حداکثر امتیازات بازی 
دست یابد. فراموش نکنیم بازی رفت با برتری سایپا تمام 
شد و این تیم انگیزه زیادی دارد تا باردیگر برنده شود. البته 
که استقلال هم به دنبال قطعی کردن سهمیه آسیایی اش 
است و با برتری مقابل سایپا ضمن انتقام شکست دوررفت 
به هدف مهمش دست می یابد. دیدار سپاهان با صنعت نفت 
آبادان در حالی برگزار می شود که  شائبه حمایت داوری از 
سپاهان با توجه به گلی که هفته قبل به پیکان زد، مطرح 
شده است، اما اعتقاد دارم هیچ وصله ای به جامعه پاک داوری 
و باشگاه  سپاهان نمی چسبد. اشتباه داوری بخشی از مسابقه 
فوتبال است و داوران هرگز مغرض نبوده و نیستند. این هفته 
صنعت نفت آبادان حداکثر تلاش خود را خواهد کرد تا سپاهان 
را در خانه اش متوقف کند؛ اگرچه نگرانی بابت سقوط و امیدی 
برای کسب سهمیه ندارد. از لحاظ فنی شرایط نماینده اصفهان 
بهتر است و بخت زیادی برای برتری دارد اما صنعت نفت هم با 
تمام توان بازی خواهد کرد. امیدوارم هرچه زودتر ساختارهای 
لازم برای نصب سیستم کمک داور ویدئویی در ایران فراهم 
شود و داوران کشورمان با اتکا به سیستم VAR  قضاوت بهتری 
 VAR داشته باشند. فوتبال ایران لطمات زیادی از فقدان
خورده و نباید جامعه داوری را در این اتفاقت مقصر دانست. 
سرعت بالای بازی ها و حساسیت مسابقات باعث شده تا داوران 
دچار اشتباهات تاثیرگذاری شوند و با ورود هرچه سریع تر 

VAR شاهد صفرشدن این اشتباهات خواهیم بود.

 »پرسپولیس«  به دنبال  انتقام 
از »آلومینیوم« 

    تمدید
با وجود آنکه خبرهای زیادی درباره حضور سیمئونه 
در اینتر به گوش می رسید اما وی در اتلتیکومادرید 
ماندنی شد. اتلتیکو قرارداد سیمئونه را تا سال ۲۰۲۴ 
تمدید کرد. سیمئونه این تیم را در کنار رئال و بارسلونا به 

قدرت سوم فوتبال اسپانیا تبدیل کرده است.

        جدایی
علی کریمی در نیم فصل نخست برای اف سی قطر به 
میدان رفت و بسیار خوب ظاهر شد اما در نیم فصل دوم راهی 
الدحیل شد و نتوانست با این تیم عملکرد خوبی داشته باشد. 
باشگاه الدحیل در پیامی از علی کریمی تشکر کرد تا جدایی 

او قطعی شود.

               پاریس
در حالی که ممکن بود پوچتینو هدایت رئال را بر عهده 
بگیرد و این سرمربی در مادرید با سرخیو راموس دیدار 
کند، دست سرنوشت این دو را در پاریس به یکدیگر رساند. 
راموس و پوچتینو به جای دیدار در مادرید، در پاریس با 

یکدیگر به گفت وگو نشستند.

ت
شــ

سنو
عک

مسابقات لیگ برتر به هفته های پایانی و حساس 
رسیده است. هومن افاضلی کارشناس فوتبال  
کشورمان در این خصوص صحبت کرد. وی اعتقاد 
دارد اشتباهات داوری در فوتبال وجود دارد، اما اینکه 
بگوییم این اشتباهات طبیعی است، درست نیست. 

  درباره تساوی پرسپولیس برابر فولاد چه 
نظری دارید؟

 شرایط آب وهوایی و گرما در این بازی تاثیرگذار 
بوده  و بازی کردن در دمای بالا و چمن بلند ورزشگاه 
فولاد سخت است. در مجموع بازی چنگی به دل نزد 

و  کیفیت لازم را نداشت.
  نظر شما درباره برد استقلال برابر تراکتور 

چیست؟
تراکتور مصدومان زیادی داشت و با تمام پتانسیل 
خود در زمین مسابقه حاضر نشد. شاید اگر شرایط  
به صورت دیگری  رقم می خورد، کیفیت و نوع بازی 
تراکتور هم متفاوت بود. بازیکنان تراکتور سعی 
کردند برابر استقلال آبرومندانه  بازی کنند. تیم 
استقلال پتانسیل زیادی دارد و این تیم بازیکنان 
خوب و نخبه در اختیار دارد. آبی پوشان شانس 
داشتند که امتیازات بیشتری را کسب کنند و در 

کورس قهرمانی باشند.
  اشتباهات داوری در لیگ برتر انتقادات 

زیادی را به دنبال داشته است!
اشتباهات داوری در فوتبال وجود دارد، اما اینکه 
بگوییم این اشتباهات طبیعی است، درست نیست. 
سیستم کمک داور ویدئویی در شکل بازی ها تاثیر 
می گذارد و حق به حقدار می رسد و  فدراسیون 
فوتبال باید تجهیزات VAR  را خریداری کند تا 
اشتباهات داوری کاهش یابد و حق تیم ها ضایع 

نشود.
  نظر شما  درباره اظهارات تند »مجیدی« 

بعداز بازی با تراکتور  چیست؟
 به نظرم مطالبی که مربیان و بازیکنان استقلال 
مطرح می کنند را مدیریت باشگاه باید برطرف کند. 
همچنین آبی پوشان با اظهارات خود فضای آرام را 
برهم می زنند و تمرکز تیم از بین می رود. مشکلات 

استقلال باید  درون خانواده حل شود.
به  شده  وارد  هجمه های  درباره    

پرسپولیس چه نظری دارید؟
تیم پرسپولیس ۲ بار به فینال آسیا راه یافته 
است. پرسپولیس در آسیا موفق عمل کرده و به نظرم 
درست نیست که بگوییم نتایج این تیم در لیگ برتر 

فوتبال مهندسی می شود.
  شانس کدام تیم برای  قهرمانی لیگ برتر 

فوتبال بیشتر است؟
 من فکر می کنم شانس پرسپولیس برای قهرمانی 

بیشتر از سپاهان است.

گفتوگو

فوتبالداخلی
تسنیم: قرعه کشی مسابقات انتخابی قهرمانی زیر ۲3 سال 
آسیا ۲0۲۲ انجام شد و تیم فوتبال زیر ۲3 سال کشورمان 
حریفان خود را در این مسابقات شناخت. تیم زیر ۲3 سال ایران 
در این مرحله از مسابقات با تیم های تاجیکستان، لبنان و نپال 
همگروه شد که میزبانی این مرحله به کشور تاجیکستان سپرده 
شده است. مسابقات انتخابی قهرمانی زیر ۲3 سال آسیا از تاریخ 
۲1 تا 31 اکتبر )۲9 مهر تا 9 آبان( در 11 گروه انجام خواهد 
شد که شش گروه در غرب آسیا و پنج گروه در شرق آسیا 
به رقابت می پردازند که 15 تیم به همراه ازبکستان به عنوان 
میزبان مسابقات راهی مرحله نهایی خواهند شد. به این ترتیب 
11 تیم صدرنشین و چهار تیم برتر دوم در مسابقات قهرمانی 
زیر ۲3 سال آسیا ۲0۲۲ ازبکستان حضور خواهند داشت. طبق 
 D اعلام کنفدراسیون فوتبال آسیا نتایج تیم ازبکستان در گروه
مسابقات محاسبه نخواهد شد و این تیم به عنوان میزبان و برای 

بحث آمادگی در مسابقات انتخابی حضور دارد.  

  تیم  ملی فوتبال ایتالیا یکشنبه شب در دیدار فینال 
شانزدهمین دوره رقابت  های جام ملت های اروپا )یورو ۲0۲0( 
در حالی در ورزشگاه ومبلی شهرلندن به مصاف انگلیس خواهد 
رفت که زیرنظر روبرتو مانچینی 3۲ بازی است که شکست 
نخورده است. جورجو کیه لین مدافع ایتالیا گفت: این رویایی 
است که ما 3 سال است در ذهن مان پرورش می دهیم تا اینکه 
شکل واقعیت به خود گرفت. وقتی مانچینی به ما گفت که به 
قهرمانی در یورو فکر کنید، با خودمان فکر کردیم که او دیوانه 
شده است، اما حالا ما در فینال و در یک  سانتیمتری کسب جام 
هستیم.  وی افزود: ما فکر می کردیم که در مرحله نیمه نهایی 
به فرانسه خواهیم خورد تا اسپانیا، چون آنها یکی از بخت های 
اصلی قهرمانی در این دوره از رقابت ها بودند، آنها کیفیت 
لازم برای این کار و تجربه بین المللی را داشتند. 
به نظرم فرانسه نسبت به دیگر تیم ها یک سطح 
بالاتر بود، بنابراین فکر می کردم که 
در مسیرمان برای رسیدن به فینال 
با تیم های بلژیک، فرانسه و انگلیس 
دیدار خواهیم کرد. مدافع کهنه کار 
تیم ملی فوتبال ایتالیا ادامه داد: بعداز دیدن 
بازی های انگلیس اما بلافاصله متوجه شدم 
که آنها هم کاندیدای جدی برای قهرمانی 
در یورو هستند. انگلیس تیمی فیزیکی 
و باکیفیت است و در کنارش مستحکم و 
سازمان یافته بازی می کند. شکست دادن 
انگلیس دشوار است. آنها در جام جهانی 
۲018 به مرحله نیمه نهایی رسیدند و با 
توجه به اینکه شش بازی از هفت بازی خود 
را در خانه شان انجام دادند، قابل پیش بینی 
بود که به فینال یورو برسند. کیه لینی 36 ساله 
همچنین درباره مهاجم فرصت طلب سه شیر 
خاطرنشان کرد: هری کین بازیکنی است که 
من همیشه بازی های او را دوست داشته ام. وی 
ادامه داد: انگلیس اما تنها هری کین نیست، آنها 
بازیکنان استثنایی در خط حمله و در جناحین دارند. 
نیمکت آنها به تنهایی می تواند فاتح یورو شود. بازی 
فوق العاده ای خواهد بود و هر دو تیم ضمن احترام 

به هم، ترسی از یکدیگر هم نخواهند داشت.

بینالملل

یحیی گل محمدی سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس اعتقاد دارد 
در فوتبال ایران برخی افراد دارای مصونیت هستند و هر حرفی از 

دهان شان در می آید درباره دیگر تیم ها  می گویند.
  بازی با آلومینیوم 

یحیی گل محمدی در نشست خبری پیش از دیدار تیمش 
مقابل آلومینیوم اراک اظهارداشت: در اول صحبت هایم باید خسته 
نباشید و خدا قوتی به کادرپزشکی، درمان و پرستاران بگویم که 
در این شرایط کارشان بسیار حساس و خطرناک است. برای آنها 
آرزوی سلامتی دارم.. وی افزود: مقابل تیمی بازی داریم که نتایج 
خوبی در این چند هفته گرفته و تیمی منسجم است. شنبه روز 
راحتی برای ما نخواهد بود و باید بتوانیم ضمن نظر دوندگی و 

ایجاد موقعیت، تمرکز بالایی داشته باشیم تا پیروز میدان شویم.
  دور رفت

گل محمدی درباره بازی دوررفت تیمش مقابل آلومینیوم و 
اینکه تنها شکست سرخپوشان در فصل جاری لیگ برتر در آن 
بازی رقم خورده است، گفت: در بازی رفت که ما شکست خوردیم، 
اشتباهات واضح داوری بود. یک گلی که خوردیم آفساید بود و یک 
بازیکن حریف باید اخراج می شد. گل دوم آنها هم روی خطایی 
زده شد که اصلا خطا نبود. با این حال همیشه به تصمیمات داوران 

احترام گذاشتیم. باید به داوران خسته نباشید بگویم.
  اعتراض به داوری

وی با اشاره به اعتراض برخی تیم ها به مسائل داوری 
افزود: با این وجود می بینیم برخی تیم ها چگونه از 
یک صحنه ای که آفساید بوده و گل زدند، شلوغ کاری 
کردند. در همین بازی رفت و برگشت با همین تیم 

آلومینیوم سه پنالتی برای تیم آلومینیوم گرفته 
نشده است و بازی را بردند و مساوی کردند و چهار 

امتیاز از این دو بازی گرفتند، در حالی که تیم 
حریف می توانست امتیازهای بیشتری بگیرد! 

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس خاطرنشان 
کرد: تمرکز ما روی تیم خودمان است و 
مشکلاتی که ما داریم، هیچ تیمی ندارد. جا 
دارد در این باره صحبت کنم که از ابتدای 
فصل مشکلات مان شروع شد. به خصوص از 

زمانی که به فینال آسیا رفتیم، مشکلات سخت مان 
شروع شد. با تمام ناملایمتی  ها و مشکلات کارمان 
را برای این فصل شروع کرده و ادامه دادیم و در 

نیم فصل هم قهرمان شدیم. گل محمدی در مورد 

اینکه برخی تیم ها و باشگاه ها در هفته های اخیر با بیانیه دادن 
و مصاحبه کردن، سعی در مسموم کردن فضا داشته اند، گفت: 
در این مورد صحبت کردم. متاسفانه در لیگ ما و فوتبال مان 
باب و رایج شده است که هر تیمی بیشتر اعتراض و هوچی گری 
می کند، بیشتر امتیاز می گیرد. این مساله در یکی دو سال 
اخیر خیلی باب شده است. به جای اینکه تمرکزشان 
روی فوتبال و تیم باشد، فقط درباره این و آن صحبت 
می کنند؛ اما به جرأت گفتم هر تیمی جای ما بود و 

مشکلات ما را داشت، منحل می شد. 
  صحبت مدیران 

وی تصریح کرد: در هفته های باقیمانده لیگ، 
مربیان و مدیران عامل، دوست دارند نتیجه 
بگیرند و باشگاه ها می خواهند نتیجه کسب 
کنند. با این حال از همه آنها درخواست 
می کنم به جای مصاحبه کردن درباره تیم های 
حریف و مشکلاتی که حریف دارد یا ندارد، 
روی کار خودمان تمرکز کنیم و به لیگ آرامش 
بدهیم.  متاسفانه فدراسیون فوتبال، کمیته 
انضباطی و کمیته اخلاق هم واکنشی نشان 
نمی دهند. انگار این افراد مصونیت دارند. آنها 
خیلی راحت تهمت می زنند و به تیم حریف توهین 
می کنند و فدراسیون برخوردی انجام نمی دهد. 

فدراسیون باید خیلی قوی با آنها برخورد کند.

یحیی گل محمدی، سرمربی »پرسپولیس«:

هر تیمی مشکلات  ما  را  داشت منحل می شد! 

سرپرست کاروان ایران در بازی های المپیک ۲0۲0 توکیو تاکید 
کرد، فدراسیون ها برای حضور موفق در بازی های المپیک هر 
چیزی خواسته اند، در اختیارشان قرار گرفته است. نصرا.... سجادی 
اظهارداشت: کرونا در دنیا اختلال ایجاد کرد، فدراسیون های ما 
هم از 9 ماه قبل به صورت جدی اردوها را با رعایت پروتکل ها آغاز 
کردند. رعایت موارد بهداشتی سخت بود و خوشبختانه ورزشکاران 
هیچ آسیبی ندیدند. تیم ها خوب تمرین و تلاش کرده اند و آمادگی 
لازم را دارند. همه تیم ها و ورزشکاران در آمادگی خوبی هستند و 
از چهار ماه قبل هم در یکسری تورنمنت ها شرکت کردند تا آماده 

شوند. وی گفت: 3 فوق تخصص ارتوپدی پرونده پریسا جهانفکریان 
را دیدند و در نهایت گفتند که او نمی تواند تمرین سنگین کند و 
وزنه های سنگین را بالای سر ببرد. سجادی ادامه داد: تا الان 68 
سهمیه کسب کرده ایم که دو نفر نمی روند و کاروان ایران با 66 
ورزشکار اعزام می شود. بهمن عسگری یکی از نفراتی است که 
نمی تواند برود. سرپرست کاروان ایران در المپیک توکیو عنوان 
کرد: 50 درصد ورزشکاران می توانند همزمان در دهکده باشند. از 
۲6 تیر نخستین اعزام انجام می شود. اساس برای اعزام همراهان 
نیز تعداد ورزشکاران است و هرچه تعداد کاروان بیشتر باشد، تعداد 

همراهان شامل سرمربی، مربی، آنالیزور، کادر سرپرستی، رؤسای 
فدراسیون ها و... بیشتر می شود. »اعلام شد که بازی ها بدون حضور 
تماشاگر خواهد بود.«، وی در این باره توضیح داد: مورد بعدی این 
است که هر ورزشکاری که مسابقه اش تمام شود، به فاصله ۲4 تا 48 
ساعت باید از دهکده خارج شود. همه افراد باید نرم افزار »حباب« را 
در تلفن همراه خود داشته باشند. سجادی درباره جوایز و پاداش ها 
گفت: جایزه پای سکو به ترتیب 10 هزار، 5 هزار و 3500 یورو برای 
مدال های طلا، نقره و برنز خواهد بود. همچنین جایزه مراسم تجلیل 
هم برای به ترتیب دو میلیارد تومان برای طلا، یک میلیارد و ۲50 
میلیون تومان برای نقره و 750 میلیون تومان برای برنز است. وی 
درباره شرایط مالی برای آماده سازی تیم ها و ورزشکاران المپیکی 
تصریح کرد: ما هیچ مشکل مالی نداشتیم و فدراسیون ها هرچه 

خواستند، در اختیارشان گذاشتیم. 

نصرا...  سجادی: 
فدراسیون ها هرچه خواستند در اختیارشان گذاشتیم

آرمان ملی: در روزهای گذشته صحبت از 
حضور »فغانی« در هفته های پایانی لیگ برتر 
و احتمال قضاوت در دربی جام حذفی بود که 
با تایید عزیزی خادم و این داور بین المللی 
کشورمان، سوت علیرضا فغانی را بازخواهیم 

شنید. 
  حضور  فغانی؟

در فصل جاری انتقادات از نحوه قضاوت 
داوران در لــیگ برتر بالا گــرفته است. در 
پیش بودن دربی جام حذفــی و حساسیت 
هفته های پایانی لیگ باعث شده تا این روزها 
شایعه شده علیرضا فغانی به ایران بازخواهد 
گشت. هفته گذشته فغانی در این مــورد به 
»خبرورزشی« گفت: »اگر می خواستند من به 
ایران بیایم به من می گفتند. هفته قبل خودم 
به آقای قنبرزاده و آقای افشاریان زنگ زدم. 
سر ماجرای حذف نام من از فهرست ایران 
به من گفتند بد نیست هرچند وقت یکبار 
به ایران بیایی و چند تا بازی قضاوت کنی تا 
در فهرست داوران ایرانی باقی بمانی. من هم 
خودم زنگ زدم و گفتم چون لیگ استرالیا 
تمام شده و من کاری ندارم آماده ام که از 
تایلند به ایران بیایم و هم دربی را سوت بزنم 
و هم در چند هفته باقیمانده در اختیار باشم. 
من تا دوشنبه زمان داشتم که بلیتم را برای 
ایران یا استرالیا رزرو کنم. وقتی دیدم خبری 
لیا  نشد و زنگی نزدند، بلیت را برای استرا
گرفتم.« فغانی در جواب به این سوال که 
»اگر همین الان به شما زنگ بزنند که بیایید 
و ریاست کمیته داوران را بپذیرید، به ایران 
برمی گردید؟« هم بیان کرد: »خیر. چون 
توانایی ریاست و مدیریت این چنینی را ندارم. 
علاقه ای هم به آن ندارم. قطعا می خواهم به 
فوتبال ایران کمک کنم؛ اما ترجیح می دهم 
ناظر شوم یا مدرس تا بتوانم تجربه هایم را به 
نسل جوان منتقل کنم. فکر می کنم این طوری 

مفیدتر هستم.«
  محدودیت؟

یکی از مشکلات حضور فغانی در ایران، 
بحث بازگشت او به استرالیاست، چرا که این 
کشور به دلیل شرایط  کرونا محدودیت های 
جدیدی را برای پروازهای ورودی در نظر 
گرفته است. اگر بلیت برگشت برای فغانی 
به استرالیا پس از پایان لیگ ایران تهیه شود، 

او می تواند به ایران بازگردد و نه تنها در دربی 
پایتخت، بلکه در هفته های پایانی قضاوت کند. 
در صورت عدم حضور فغانی، داورانی چون رضا 
کرمانشاهی، بیژن حیدری و موعود بنیادی فر 
جزو گزینه های قضاوت در دربی خواهند بود. 
دربی مرحله یک چهارم  نهایی جام حذفی 

بیست  وچهارم تیرماه برگزار می شود.
  سیستم  کمک داور

کارشناسان داوری و اهالی فوتبال خواهان 
استفاده از سیستم کمک داور ویدئویی در 
مسابقات هستند. منصور قنبرزاده، سرپرست 
دبیرکلی فــدراسیون اعلام کــرد به منظور 
بررسی کلیه سوابق و ارائه راهکارهای عملی 
و قانونی کارگروه ویژه ای در حوزه های فنی 
و بازرگانی در خصوص VAR تشکیل شد. 
برهمین اساس تنها مرجع تصمیم گیری در این 
موضوع این کارگروه است. گفتنی است، هرگونه 
اطلاع رسانی در خصوص سیستم کمک داور 
VAR(  از طریق سایت رسمی  ویدئویی )

فدراسیون فوتبال اطلاع رسانی خواهد شد.
  بازگشت به ایران 

علیـرضا فغانی درباره حضــورش در ایران 
برای قضاوت در بازی  دربی یک چهارم نهایی 
جام حذفی و دیدارهای هفته های پایانی 
لیگ برتر اظهارداشت: ما برای بازی های 
لیگ قهرمانان آسیــا در منطقــه شــرق در 
تایلند حضــور داشتیم. قرار است با توجه به 
هماهنگی هایی که از قبل صورت گرفته در 
فرصت مناسب در ایران حضور پیدا کنم. وی 

افزود: صحبتی برای قضاوت بازی خاصی نشده 
است، اما هر بازی که نیاز بوده و مدنظرشان 
باشد و همینطور در چند بازی هفته های پایانی 

در خدمت  خواهم بود.
  توضیحات  رئیس  فدراسیون 

شهــاب الدین عــزیــزی خادم، رئیس 
فدراسیون فوتبال درباره شــایعه قضاوت 
علیرضا فغانی در هفته های پایانی لیگ برتر 
و جام حذفی گفت: از آقای فغانی که افتخار 
کشور است، خواسته ایم تا در چند بازی آخر 
لیگ و جام حذفی از وجودش استفاده کنیم و 
اگر مشکلی نباشد، این اتفاق خواهد افتاد. وی 
ضمن تشکر از اشکان دژاگه و مسعود شجاعی 
برای خدمات به تیم ملی فوتبال کشورمان 
اظهارداشت: از این ۲ بازیکن محبوب که 
خداحافظی کرده اند در آینده ای نزدیک تقدیر 
خواهد شد. رئیس فدراسیون فوتبال با اشاره 
به بدهی  دن گاسپار خاطرنشان کرد: سعی 
می کنیم از تاریکی بدهی های فدراسیون 
گذشته فاصله بگیریم. دن گاسپار دستیار 
سابق کی روش از چند سال قبل طلبکار است 
که به زودی بدهی وی پرداخت خواهد شد. 
همچنین بدهی کادرفنی تیم ملی فوتسال 
هم پرداخت خواهد شد. متاسفانه بخشی 
از زمان ما صرف بدهی های بر جای مانده 
گذشته است، اما امیدوارم هرچه سریعتر از 
فضای تاریک گذشته عبور کنیم. عزیزی خادم 
به بیان گزارشی از وضعیت تیم ملی فوتبال 
پرداخت و یادآور شد: هم اکنون تیم ملی 

از یک پیچ تاریخی با موفقیت عبور کرده 
است و همه ما از این بابت خوشحالیم و 
باانگیزه کار می کنیم و خداوند را شاکریم. 
وی با اعلام اینکه فدراسیون فوتبال نگاهش 
افق گشایی بر مبنای توسعه متوازن و حمایتی 
است، بیان داشت: نگاه مان در فدراسیون 
یک نگاه جمعی است و نگاه شخصی برای 
ما ارزش ندارد. فضایی که در فدراسیون 
وجود دارد، نگاه ساختن و نگاه به آینده است. 
عدم پرداخت بدهی های به جامانده باعث 
شده تا روند توسعه ای در فوتبال کند پیش 
رود. عزیزی خادم افزود: امروز می بینم در 
سیرجان، غیر از تیم آقایان، تیم بانوان هم 
افتخارآفرین است و یک رویکرد دیگر که در 
فدراسیون دنبال می کنیم نگاه عدالت محور 
به فوتبال آقایان و بانوان است. وی تصریح 
کرد: یکی از بحث های اصلی فدراسیون، 
استعدادیابی است و به دنبال یک فضای 
عدالت محور هستیم تا هیچ استعدادی نادیده 
گرفته نشود. نگاه ما این است که کف جامعه 
را که مشتاق هستند و دیده نمی شوند، کشف 
کرده و استعدادیابی صورت گیرد. وظیفه 
حرفه ای و اخلاقی خود می دانیم و این اراده 
واحد را دارد که در این راه قدم بگذاریم. با 
همدلی و همکاری آگاهانه پیش می رویم و 
با انگیزه فدراسیون که یک نگاه ملی دارد و 
فضا به سمتی پیش خواهد رفت تا خللی در 
اجرا و پیشبرد اهداف ایجاد نشود. با توجه به 
اینکه استعدادیابی درستی صورت نگرفته 
است، یک فستیوال گسترده برگزار خواهیم 
کرد تا مشروعیت بخشی را در فوتبال ملی 
ببینیم. »به دنبال تمرکززدایی فوتبال از 
تهران هستیم و نگاه تکثرگرایی را دنبال 
می کنیم.«، رئیس فدراسیون فوتبال با بیان 
این جمله اظهارداشت: در هر کاری موانعی 
وجود دارد و همیشه یک عده در هر فعالیتی 
ناراضی اند، لذا باید این موضوع را بپذیریم و 
در مسیر توسعه از آدم های باکیفیت استفاده 
کنیم. عزیزی خادم اضافه کرد: ساختن زمان، 
همدلی و برنامه ریزی می خواهد. در نگاه 
توسعه ای فدراسیون، ده ها تیم باید ساخته 
شود. برای پیشبرد اهداف مان نیاز به زمان 
داریم و با همگرایی و اتحاد به هدف مان 

خواهیم رسید.

هومن  افاضلی: 
اشتباهات داوری 

 وجود دارد، 
شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس فدراسیون فوتبال خبر داد: اما طبیعی نیست! 

»سوت« فغانی  بازهم به صدا در خواهد آمد 
محمدرضامهدوی
 کارشناس  فوتبال 


